
Protokół nr 4l2ot4

Xllll Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 25 kwietnia 2014 roku

Stan Rady 10 osób - 4 nieobecnych (według zał. nr 1- listy obecności)

Spoza Rady udział wzięli:

1) Władysław Piątkowski - Wójt Gminy

2| Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy

3) Adolf Maciak - Radny Powiatowy
4| Janusz Honory - kierownik ZGK

5) Dominik Górecki -,,Nad Wisłą"

6) hor.n Ozimski- mieszkaniec

(wg załączonej listy obecności)

oraz sołtysi (według zał. nr 3 - listy obecności)

Pkt.1

Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy rozpoczął XLll Sesję Rady Gminy, powitał gości

i radnych, stwierdził quorum oraz odczytal proponowany porządek obrad:

1) Otwarcie obrad.

2| Przyjęcie porządku obrad.

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniejsesji.

4) Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Zmian w budżecie gminy na 2014 rok,

b) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej,

c) Zmiany ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Belsk Duży z organizacjami pozarządowymi

oraz innymi podmiotami prowadzącymidziałalność pożytku publicznego na rok 2Ot4"

d) Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez gminę Belsk Duży nieruchomości położonej w

obrębie PGR Stara Wieś gmina Belsk Duży

e) Zaopiniowania wniosku Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu o uznanie

lasów za ochronne.

f) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na modernizację dróg powiatowych

5) Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla Gminy Belsk Duży.

6) Sprawozdanie wójta gminy z działalności od ostatniej sesji.

7) lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzednich sesji.

8) Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez wójta,

9) Zapytania iwolne wnioski.

10) Zamknięcie obrad.

Pkt. 2

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.



Pkt. 3

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLll Sesji Rady Gminy

Pkt. 4 a)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLUll258l2OJ,4 w zmieniającą uchwałę budżetową
gminy na 2014 rok.

Pkt.4 b)

Pan Andrzej Konarskiodczytał projekt uchwały wrazz objaśnieniami.

Rada Gminy większością głosów przyjęła uchwałę nr XLlll/259l2O1,4 w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej

Pkt 4. c)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały z uzasadnieniem

Rada Gminy jednogtośnie przyjęła uchwałę nr XLlll/260/2014 w sprawie zmiany ,,Rocznego Programu

Współpracy Gminy Belsk Duży z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego"

Pkt 4. d)

Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy większością glosów podjęła uchwałę nr Xllll/261l2O74 w sprawie wyrażenia zgody na

odpłatne nabycie przez gminę Belsk Duży nieruchomości po|ożonej w obrębie PGR Stara Wieś gmina

Belsk Duży.

Jeden głos wstrzymujący.

Pkt 4. e}

Pan AndrzejAdamczyk odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem

Rada Gminy jednog|ośnie przyjęta uchwałę nr XLllllż6/żO74 w zaopiniowania wniosku Regionalnej

Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu o uznanie lasów za ochronne.

Pkt 4. f)

Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę nr XLlll/263l20L4 w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Grójeckiemu na modernizację dróg powiatowych.

Pkt.5

Pani Ewa Michalak



Przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla gminy Belsk Duży.

Pkt.6

Sprawozdanie wójta od ostatniej sesji.

To co się dzialo w urzędzie było przerabiane na komisjach. Uchwały zostały przygotowane w szybkim

tempie i po to by była ciągłość działania urzędu. W naszej praktyce samorządowej jak w Odrzywołku
była planowana kanalizacja to było mniej chętnych, ale jak się zaczęło rozwijać i do mieszkańców
dotarło to więcej się osób zdecydowało, cieszę się, że będziemy mieli więcej dostawców ścieków.

Zbiornik w Belsku - jest podpisana umowa z wykonawcą i z inspektorami nadzoru i lada dzień wejdą

na teren. Powoli wychodzi ta inwestycja rozbudowy oczyszczalni. Odbywają się co tydzień narady

robocze techniczne. Jest zestawienie ofert zbiorcze na rozstrzygnięty przetarg na Osiedle Południe,

startowaly 4 firmy. Najniższa oferta była 855.000, ze Starej Błotnicy. a najwyższa 1.200.000 zł. W
poniedziałek będzie otwarcie ofert na podbudowę boiska w Starej Wsi, a we wtorek na boisko w
Belsku. Dobiegają końca inwestycje w Rożcach i w Starej Wsi. Zadecydowaliśmy, żeby zrobić tam

ogrzewanie gazowe. Czekamy na pozwolenie wodnoprawne lub pozwolenia na budowy, rozbiórki,

dotyczy to archiwum. Na pozwolenie na budowę oświetlenie, ogrodzenie boiska i terenu PSP w

Belsku. Czekamy na pozwolenie na szambo w Rożach w sprawie porządkowania gospodarki ściekowej

użytkowników mieszkań komunalnych. Oświetlenie - są uchwały dające możliwość wydatkowania

środków na te inwestycje, było na razie przerabiane to na komisjach. Wykonawcy na razie są na

terenie gminy Błędów i potem przychodzą do nas. Zaczniemy od Aleksandrówki, Rębowoli, bo tam

najwięcej prądu lampy ciągną. Wczoraj byłem na spotkaniu w Warszawie odnośnie straży, Rada miała

nosa, że popędziła mnie z zakupem samochodu pożarniczego, bo teraz już byśmy nie dostali dotacji.

Teoria, że w roku wyborczym się wszystko załatwi jest zgubna. Padło tam takie stwierdzenie, ze ten

rok jest rokiem cudów w samorządach. Nie udało nam się pozyskać takich pieniędzy ekstra, ale rok

się jeszcze nie skończył, Nasze starania o zabieganie o środki z poza budżetu byĘ owocne. Uważam,

ze jak będziemy na tym poziomie trzymać poprzeczkę to się jeszcze pożywimy trochę na tych

pieniądzach. Zostały zakończone wszystkie procedury pozyskania pieniędzy na rozbudowę

oczyszczalni. Nasze wnioski do LGD są w realizacji i możemy przystępować do rozstrzygania

przetargów. Sprawa drogi 728 - biuro budowy jest w budynku straży w bibliotece. Absurdem jest to,

że gmina będzie zwracać kasę za ogrodzenia. Sprawa dróg - nieprzyjemna rzecz dla mnie, to, że

przeszedł numer z drogą na Małym Belsku Kiedyś to nie znaczy, że to samo można przeprowadziĆ na

drodze do Anielina. Posiadając wpis z ewidencji gruntów, że samoistnym posiadaczem jest gmina to
jest robienie wody z mózgu ludziom. Był kiedyś czas na wyprostowanie spraw właścicieli gruntów, ale

nie było to robione. Ustawy dawały terminy, dziś dzięki temu, ze daliście pieniądze odzyskaliśmy ok

70% gruntów wsi. Podejrzane kwalifikowane do prokuratora nie są dokumentami to wywijania

przede mną. Gminny jest ośrodek zdrowia, ale kierownik się z nami nie konsultuje, to, że droga jest

na terenie gminy to nie znaczy, że jest gminna. Droga w MaĘm Belsku nie jest drogą gminną jak i

droga za państwem Nowak też nie jest gminna tylko jest droga w kategorii dróg dojazdowych do pól.

Ja się mogę zapytać jakim prawem kiedyś gmina wywoziła grys na drogi, które nie są gminne? lest to

marnowanie publicznych pieniędzy i naruszenie dyscypliny o finansach publicznych, Musicie

przestrzegać ludzi, żeby nie robić zamętu, bo nauczono się , że idą wybory to się robi hece na

drogach, Bo od dróg się wszystko zaczyna i każde spotkanie na drogach się kończy. My dzisiaj wiemy

nareszcie co jest nasze a co nie. Nie może być tak, ze jest droga w łąki z Belska i ludzie jeździ tam

rowerami, a teraz jak jeżdżą samochodami to się nie mieszczą i mówi, że, że wójt ma odtworzyĆ teraz



ta drogę. OŚwiadczam, ze nie będzie żadnych sztuczek z drogami dwumetrowymi, a jak ktoś chce
finansowaĆ sobie rozróby kosztem moich nerwów to ja na to nie pozwolę. Jeżeli komisja jedzie na
drogę i się ją becuje to jest to nie do pomyślenia. Ludzie tacy służą gminie i należy ich szanować. Nie
moŻemY na to PozwoliĆ. Uczulam, Że sprawa dróg w gminie wygląda tak, że drogi są gminne i maja
numerY i drogi Wewnętrzne dojazdowe do pól. Kiedyś zostało to poprzekręcane i w papierach dobrze
zarządzone i Proszę się na to nie łapać, że nagle pojawiła się troska o mieszkańców, Kiedyś w Małym
Belsku wójt Powiedzial,że nie jest zainteresowany przejęciem tej drogi iteraz gmina nie ma prawa
ingerowaĆ w takie sprawy dotyczące tych dróg. Ja nie pozwolę, żeby ktoś prywatne zgrzyty załatwiał
za Pieniądze gminne. Was radnych i sołtysów ludzie wciągają w te rzeczy, bo to są typowo sprawy
cYwilne w sądach. U nas w gminie są o wiele bardziej poważne rzeczy,jak zaszłości sprzed 40 lat.
Drogi nie objęte uchwałami rady gminy można się o nie harcować w sądach, Komisja opracowała
PowaŻnY raPort dotyczący stanu dróg i potrzeb. Będzie standaryzacja dróg gminnych. Znamy stan
substancji, ustalamy plan działania. Jeżeli udałyby się nam pewne zamierzenia to wola rady już była w
uchwale to będziecie mogli dużo więcej pieniędzy przeznaczyć na infrastrukturę drogową. Widzę
duŻe Pieniądze, które radykalnie będą mogli poprawić stan dróg. Jest szansa na to, że będą pieniądze
na drogi. W roku 20L7 już z regionalnych programów operacyjnych będą pieniądze na gminne drogi i

trzeba będzie wtedy cisnąĆ wójta by robić kompleksowe dokumentacje na drogi, Wejdą nowe
Pieniądze i zrobimy to tylko apeluje o cierpliwość. To co jest w uchwałach to w tym roku zrobimy, w
roku ubiegłym czeka|iŚcie z jedną drogą na uksztattowanie budżetu i udało się ta drogę zrobić.
ZłoŻYliŚmy wniosek do Ministerstwa w sprawie dofinansowania do Starej Wsi, był telefon z Rlo i

okazYwało się, Że uchwala była w 2aL2,a publikacja była w 2014. Doszły sprawy związane z obroną
cYwilną. Wczoraj nam prezentowano system i jest wskaźnik czasu dojazdu do miejsca akcji i jest
maPa tYch strażY które się mieszczą i nie mieszczą. Mieszczą się sprawne i nasze straże się mieszczą w
czasie dojazdu. Więc te uchwały co przegłosowaliście dziś nie są to wydane pieniądze na marne. Jest
zmiana w ustawie o zamówieniach publicznych i podniesiony jest próg zamówień z wolnej ręki do
120.000 netto. Trzeba zachować procedury dotyczące destruktu, żwiru, Rynek usług się tak skurczył i
można wytargować niezłe ceny za tego typu usługi.

Pan Szydłowski Tadeusz

Chciałem nawiązaĆ do drogi 728, żeby pan wójt poparł takie spotkanie z wykonawcami, bo sołtysi i
radni nie wiedzą jak mają odpowiadać ludziom na pytania im zadawane.

pani korzenko Bożenna

U kierownika budowy tej drogi okazuje się że ze on ma umowę z inwestorem i wg niej on może wejść
na drogę i robiĆ, Wczoraj np. przyszedł pan i powiedział, że będzie rozbierał ogrodzenie za które ma
zapłaciĆ gmina. Województwo wysłało pismo do właścicieli przy drodze by podać konto na które mają
przelaĆ pieniądze. Ale to tylko za grunty i za ogrodzenie nie będą zwracać pieniędzy. Konieczne jest
takie zebranie bo okaże się, że ludzie będą blokować ta budowę.

pan kot Janusz

Prze E7 było inaczej, zanim weszli z robotami to wszelkie wyceny i pieniądze były przelane i były
podpisane już akty notarialne, jak ktoś nie wyraził zgody to wywłaszczał wojewoda.

pan Bałut lreneusz



Byłem przy rozmowie i chciałem interpelacje wnieść do pana Honorego by pomógł pan w
odprowadzeniu wody pani Staniak, która złożyla pismo i nie może dłużej czekać. 28 marca na

poprzedniej sesji uczciliŚmy minuta ciszy ginących na Ukrainie, nic to nam nie dało, odwdzięczono
nam się wprowadzeniem embargo na nasze owoce i warzywa. Czasami nie wiemy za kogo się
podkładamy. Jest to sprawa bardzo złożona i światowego pokroju i nie będziemy w to wnikać. Były
duże postulaty do przewodniczącego komisji drogowej z powiatu wiec Panie Maciak proszę o
przekazanie nam tego na co możemy liczyć z tych postulatów. Byłem na sprawie 3 kwietnia w sprawie
parku w Oczesałach, którego władającym jest kolo łowieckie Sokół. Zabolało mnie to, że za 52 lata

służby pożarniczej wmawia się mnie, że dlaczego tak zrobiliśmy, a nie inaczej, trzeba było uzgodnić z

konserwatorem, żeby nie zrobić marnotrawstwa w drzewostanie. Potrzeba tam bylo 50-60 metrów.
Takie rzeczy zapadają decyzje krotko. Zdecydował o tym sztab ].5 osób, przedstawiłem, ze wtedy jak

przerwano mi prace i policjanci odczytali mi pismo na tej drodze, które było z 2008 roku. Na koniec

sprawy przyszedł do mnie prezes tego koła, mieszkaniec naszej gminy i przeprosił, ale musi pilnować

on interesów koła,

Pan Zakrzewski Bogdan

Zlożylo się, że również byłem na tejsprawie ito co usłyszałem co mówiliczłonkowie kola to miwłosy
dęba stanęły, kłamali a mówili to pod przysięga, Mówili, że grodziliten teren, nie wiedziałem o co ta

sprawa jest czy o to, żeby koło przejęło ten park czy o to, ze pan Bałut wszedł tam z koparką. Oni

nawet nie wiedzieli gdzie ta woda poszła i ile jest tam zbiorników. Powiedzieli, ze gdyby ten rów był

tam wykopany to zniszczyliby tam krajobraz. Ja byłem jako obserwator i sąd mi nie chciał udzielić
głosu. My już nie mamy tego parku, nie mamy obrońców. Pan nasz mecenas zabrał głos tylko raz. 2

było radców, jeden nasz i jeden z powiatu. Oni rozmawiali sobie między sobą. Mecenas z koła

łowieckiego wszystko wiedział. Na tej sprawie nasz radca nie miał żadnych dokumentów. Był

kompletnie nie przygotowany by bronić gminy.

pan Bałut lreneusz

Kiedy prezes koła z własnej kieszeni wynajmuje mecenasa z Warszawy to o czym to Świadczy.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Powiat był od początku tej sprawy przeciwko nam, nie chciałem być świadkiem w tej sprawie, tylko

trzeba było pozwać mojego poprzednika. Ze starostwa wyszły dokumenty nieprawdziwe. Są tam

nieprawidłowości. Trasa 728 była geodezyjnie robiona 2 razy, wydano na to setki tysięcy złotych.

Dokumentacje na temat Oczesał otrzymaliśmy tylko dlatego, że miałem ze Starostwa. Nie dość, ze nie

było z gminy dokumentów. To dawało się kilka hektarów na własność decyzją. Są dokumenty

płatnik podatku gruntowego Grzanka Stanisław. Złożyliśmy wniosek i okazuje się, że właścicielem z

tytułu skarbu państwa jest starostwo, potem pojawia się zaświadczenie, iż wlaścicielem jest Sokół. Ta

decyzja przyszła z Warszawy, żebytakie dokumentyzrobić dla Sokola. Na cito do sądu daje się lipne

dokumenty. Prosiłem starostwo, że skoro jesteście właścicielem to czemu się tym nie zajmujecie. l

jak królika z kapelusza wyjmuje się dokument w starostwie, ze jeżeli ktoś ma użytkowanie to nie

może być władającym. A w starostwie jest to możliwie. Ja tej sprawy nie odpuszczę, ale jest to

sprawa nieczysta z dokumentami robionymi na kolanie pod potrzeby koła. Jest robota przeciwko nam

Ze strony powiatu. Jeżeli wyrok będzie niekorzystny dla gminy to tego nie odpuszczę.



Pan Honory Janusz

Jezeli chodzi p rzyłącze pani Staniak i jest

robić takich inwestycji, bo i gmina nie

wykonuje inwest or czyli właściciel.

pan Bałut lreneusz

to prywatne mieszkanie i nie mozemy na prywatnym gruncie

może na prywatnych gruntach robić inwestycji. Przylącze

Każda inwestycja która idzie przez inne grunty trzeba wyrazić zgodę, Ale prawda jest taka, że ta pani

chce się stąd wyprowadzić ito byloby zrobione dla gminy.

Pan Maciak Adolf

Na wstępie chciałbym podziękować za pieniądze przekazane na Schetynówkę, bo wreszcie ona

dojdzie do skutku. Odnośnie Oczesał, jeżeli są jakieś pretensje to do poprzedników i do zarządu
powiatu. W poprzedniej kadencji starosta Różycki mnie publicznie zwrócił uwagę, żeby nie zwracać

uwagi pracownikom. Remonty cząstkowe zaczynają robić od poniedziałku, mają wejść 4 ekipy.

Odnośnie rowów na Borutach będzie to zrobione, część podcinek było robionych w stronę

Zaborówka, Wilczogóry. Wiem to od pracownika PZD. W poniedziałek mamy się spotkać na dole w

Grotowie z przedstawicielami gminy. Dla mnie dziwne jest to, że jak nie ma dekIaracji, a chodzi się po

wsi i zbiera pieniądze od ludzi to jest to dla mnie dziwne takie zachowanie jeśli chodzi o zbieranie na

drogę w Koźlu. To jest inwestycja na która muszą być środki zewnętrzne. Nie wiem kiedy zaczną

dokładnie robić Schetynówkę, postaram się w najbliższym czasie dowiedzieć. Do Pana Wójta chodzi

o 2 stawy w Starej wsi, żeby to udrożnić i jak będą robić ta drogę to zaewidencjonować ten przepust

się tam znajdujący. Może trzeba by wybrać się do MZD i to załatwić. Nie ma teraz deszczy i jeden

staw jest przepełniony,

Pan Wójt Wladysław Piątkowski

Kiedy pan zauważył ten problem?

Pan Maciak Adolf

W czerwcu ubiegłego roku była tam pana pracownica, była pani Sylwia ze Starostwa idebatowaliŚmy

nad tym. Były tam takie ustalenia, żeby to udrożnić, Sytuacja trwa bez mala już rok czasu, a teraz jak

wyszła sprawa roboty 728 to możnaby to zrobić przy okazji.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Nie jest to w kompetencjach gminy. Widzę pana troskę o to, ale takim rozumowaniem jak Pana

wymuszono na mnie załatwienie tej sprawy, jakby się pan zainteresował sprawą wcześniej to by pan

wiedział, ze gmina nie jest organem właściwym w załatwieniu tej sprawy. Zostałem pouczony przez

wojewodę, żebym się nie wtrącał w tą sprawę ijest ona w kompetencji powiatu teraz. Ten pan dziŚ

lekceważy gminę i urząd, nie odbiera pism, blokuje nam inwestycje na którego terenie jest ten

przepust. Byłem w MZD w tej sprawie. Robię tyle ile mogę zrobić i Pan tak samo. JesteŚcie radnymi i

reprezentujecie nas w powiecie. Jeżeli budujemy kanalizacje, doprowadzamy wodę do hydrantów to

czego się nie dotkniemy to naruszamy czyjeś interesy. Dziękuje, że pan znalazł czas i był pan ze mną

na rozmowie u starosty przed rozprawą. Jeżeli ta sprawa przedłuży się przez 2 lata to będzie to

zasiedzenie. Jest pan radnym powiatowym i starostwa powinien was informowaĆ o tym co się tam



dzieje. Sprawa Oczesal w wykonaniu radnych powiatowych była ostatnią deską ratunku. Mogłem

wystąpiĆ o przekazanie nieodpłatne na rzecz gminy i wtedy bym wam bigosu narobil. MZD się

tłumaczy, że oni nie są właścicielami tego przepustu.

Pan Maciak Adolf

Dziwie się, że jak byliśmy wszyscy na spotkaniu to wszyscy byli zdziwieni jakim to prawem gmina nie
jest właścicielem tego Parku. Myślałem, ze pisma wychodzą pozytywne w kierunku gminy i ze nie

będzie żadnych problemów z odebraniem tego,

Pan Kępka Ludwik

W sprawie przepustu problem jest taki, ze odpowiedzialność za ten przepusty województwo chciało

zcedowac najpierw na powiat potem na nas, kilka takich spotkań skończyło się protokołami. Jest to
pod drogą wojewódzką i powinien on być ujęty w ewidencji tej drogi wojewódzkiej., Ostatnie

spotkanie jakie tam było to próbowaliśmy odsłonić ten przepust to nie udało się, bo ktoś tam kamień

włożył specjalnie. Zgłosiliśmy na radę techniczną i na radę budowy, żeby odkryli ten przepust i jak to

zrobią to muszą to zaewidencjonować i będziemy o to wnioskować. Jest to przepust @ gOO. Rów

pogłębiony przez nas powodował osuszenie i po to by zbierać wodę z 30 ha ziemi.

Pan Adamczyk Andrzej

Czyja jest droga tego jest przepust.

Pan Maciak Adolf

Chodzi mi o to, żeby naciskać na nich by nanieśli ten przepust do ewidencji.

Pan Adamczyk Andrzej

4 i 7 kwietnia komisja rolnictwa miała objazd po drogach gminnych i chciałby kilka słów o tym

opowiedzieć.

pan wiechowski stanisław

Na posiedzeniu komisji zrobiliśmy podział nadwyżki i podzieliliśmy pieniądze na remonty cząstkowe,

destrukt, żwir, przepusty. Będzie robiona droga w Jarochach 600 m i w Malej Wsi kładziona

nawierzchnia warstwy ścieralnej, Jest wiele inwestycji jakie chcemy zrobić i nie damy rady zrobiĆ

wszystkich dróg. W protokole z objazdu są ponawiane propozycje z protokołów zebrań wiejskich.

Problemy kontrowersyjne jakie zauważyliśmy przedstawiłem w protokole. Gmina w sprawie

konfliktowej drogi kolo państwa Nowaków jest aż nadgorliwa, bo wychodzą z gminy różne pisma i nie

koniecznie potrzebnie, bo gmina nie wyprostuje zaszłości sprzed lat., Trzeba działaĆ drogą

administracyjną, pani Władzia Czarnecka bardzo dobrze te sprawy prowadzi. Gmina spełnia swoje

zadanie i wszystkie sprawy są dobrze prowadzone. Kolejna droga konfliktowa jest droga na ulicy

ogrodowej. Sprawy własnościowe nieuregulowane trzeba regulować. Obecna rada wspólnie z

wójtem próbuje naprawić te nieprawidłowości. Stan dróg powiatowych na terenie gminy jest w

bardzo złym stanie. Niebezpieczne wyrwy w drogach stwarzają utrudnienia w ruchu. Na dwóch

skrzyżowaniach Grójec - Rożce i Belsk - Sadków, i od E7 do Lewiczyna nie mieszczą się samochody

ciężarowe, niszczą przyczółki. Konieczna jest rozbudowa tych skrzyżowań, cale szczęŚcie, że w



Rębowoli jest płytki rów bo trzeba by było zawsze ich wyciągać. W Lewiczynie również jest brak
przepustu. Podczas objazdu nasłuchaliśmy się wielu uwag krytycznych, każdy by chciał drogę kolo
siebie, ale dzielimy te środkijakie mamy, wydaje mi się, że sprawiedliwie.

Pan Adamczyk Andrzej

Podziękował przewodniczącemu za obszerny raport i całej komisji i za objazd.

Pkt.9

Pan Zakrzewski Bogdan

Co z drogą do Pana Budzika? Zobaczyliście i co dalej? Na oświetlenie u nas nie ma szans, zróbcie
chociaż tą jedna drogę, kończy się kadencja i zmiany w radzie będą, a ta betonówka się połamie. Nie
chciałbym, żeby uległa ona zniszczeniu. Skoro jest zaczęta jedna droga powinna być skończona.

pan wiechowski stanisław

Jest zapisane w protokole asfaltowanie drogi 500 metrów. Ja mogę panu obiecać, że przy podziale

desktuktu może uda się zrealizować. Bo to nie tylko ja decyduje, współczujemy tego, ze Oczesały są

na podmokłym trenie, i grys i żwir powinny iść na tą wieś. Co do asfaltowania to nie obiecam, bo nie

mamy na to Środków. Trzeba trochę cierpliwości. Każdy radny ma taki sam problem, Pan Kot ma też

na swoim terenie połamaną betonówkę. Gmina ma różne potrzeby, na oświatę. Ja nie jestem od

podzialu, jest komisja od tego, jest wniosek, jest podział i się glosuje.

Pan Zakrzewski Bogdan

Na naszejwsisię nigdy nie asfaltowało dróg.

pan wiechowski stanisław

Na Koźlu się nie asfaltuje drogi a

autobus wozi tam dzieci. Nie rzuca

Pani Łubińska Ewa

jest tam grupa producencka ktora padnie jak się tego nie zrobi,

się pana protokołow do kosza.

Ja wnioskowałam o ta drogę na komisjach, jak się nie odzywam na sesji to nie znaczy, że na komisjach

tego nie poruszałam.

Pan Adamczyk Andrzej

Jeszcze nie zapadły decyzje na ten rok co do robienia dróg. Przewodniczący solidnie się przyłożył do

sporządzenia raportu. l pana rozumiem, ze broni pan swoich mieszkańców.

Pkt.10

Pan Andrzej Adamczyk podziękował wszystkim za przybycie zakończył obrady XLll Sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

protokółowała:
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